
Collectieve ouderenhuisvesting 
 
In juni hebben wij uw raad geïnformeerd over de ontwikkelingen rondom collectieve 
ouderenhuisvesting. Samen met wethouder Jongman heb ik op 14 juni gesproken met het bestuur 
van Noaberhof. Wij hebben in dit gesprek aangegeven dat we de samenwerking met Noaberhof 
graag willen voortzetten, waarbij nog gezocht wordt naar een organisatie die de ontwikkelrol op zich 
kan nemen, om deze vorm van collectieve ouderenhuisvesting te realiseren. Deze week vindt een 
Algemene Ledenvergadering plaats van Noaberhof, waarbij een vertegenwoordiging van Bureau 
Meerstad de mogelijkheden toe zal lichten aan de ALV. Na 9 september gaan wij in gesprek om te 
kijken hoe we verder kunnen. Overigens is dit initiatief tevens in beeld als locatie in de 
Woonmanifestatie.  
Ook met de initiatiefgroep Garmerheerd hebben wethouder Jongman en ik eind mei gesproken en is 
er ambtelijk contact over de vraag hoe verder met het woningbouwinitiatief in Garmerwolde. Ook in 
dit overleg hebben wij aangegeven graag verder te willen met de initiatiefgroep Garmerheerd. De 
initiatiefgroep heeft aangegeven haar achterban te gaan raadplegen; deze ledenraadpleging is nu 
gaande en medio september verwachten we verder in gesprek te gaan.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
ook namens wethouder Jongman, 
 
wethouder van der Schaaf 
 


